
GARMENDIAK REALARI REALE ARENA OSORIK LAGATZEA 
PROPOSATU DU, ANOETAKO KIROL HIRIAREN BERRITZEA 

FINANTZATZEKO

Marisol Garmendia Donostiako alkategai sozialistak Reale Arena Realari saltzea 
proposatu  du,  akordio  baten  bidez,  hiriak  beharrezko  baliabideak  lortu  ahal 
izateko Anoetako kirol-hiriko kirol-ekipamenduak berritzeko eta Illunbe erabilera 
anitzeko pabiloi gisa egokitzeko.

Marisol Garmendiak adierazi duenez, kirolerako operazio bikaina da. Aukeren eta 
beharren triangelu bat ixtea. Alde batetik, hiriak aparteko baliabide ekonomikoak 
lortzen  ditu,  bestetik,  Realak  inbertsioak  ondaretzen  ditu  Estadioaren  jabetza 
osoa bereganatuz,  eta baliabideekin hirugarren angelua Anoetako kirol-hiriaren 
instalazioen beharrezko eraberritzeari ekiten zaio, klubei eta, oro har, herritarrei 
beren kirol-jardunean mesede eginez.

Hautagai sozialistarentzat, gaur egun, estadioaren erabilera ia osoa lotuta dago 
talde  txuriurdinarekin,  ondorioz  ez  luke  aldaketarik  ekarriko  instalazio  horren 
erabileran  eta  helmugan.  Horren  truke,  hiriak  baliabide  ekonomiko  oso 
beharrezkoak lor ditzake Anoeta kirol-hiria berritzeko. Izan ere, hiri horrek esku-
hartze bat behar du, kasuren batean hamarkadak dituzten instalazioen narriadura 
eguneratzeko eta geldiarazteko.

Alkategai sozialistak  gaineratu  duenez,  operazioak  Illunbe  erabilera  anitzeko 
pabiloi bihurtzea ahalbidetuko luke. Donostiak ezin du atzean geratu eta indarra 
galdu mailako kirol-lehiaketak hartzeko moduko ekipamendurik ez duelako, hala 
nola  eskubaloiko  Erreginaren  Kopa  edo  musika-kontzertu  handiak.  Ezin  dugu 
onartu hiriak urte batzuk lehenago izan zuen erreferentzia hori galtzea, eta, beraz, 
Illunben  erabilera  anitzeko  pabiloi  bat  izatea  ezinbestekoa  da  Donostia  azken 
urteotan baztertu dituen kirol eta kultura-ekitaldi handien zirkuituan kokatzeko.

Estadioa saltzeko operazioa interesgarria da Realarentzat, talde txuriurdinarekin 
negoziatu beharko baita eta udaleko indar politikoen adostasuna izan beharko 
baitu.



Garmendiaren  ustez,  operazioa  onuragarria  izango  litzateke  hiriarentzat, 
donostiarrentzat  eta  Realarentzat.  Alkate  naizenean,  Donostiak  Euskadiko 
mugetatik  haratago  kultur  erreferentearen  estatusa  izaten  jarrai  dezan  galdu 
duen gizarte, kultura eta kirol-lidergoa berreskuratzeko lan egingo dut. 


